

Skolebestyrelsesmøde

Wi-Fi KODE: kurs0542
Skole2018

Inviterede: René Arent, Karen-Marie Gram Olesen, Søren Spanggaard, Christina Dalby, Brian Ludvigsen
Linda Jensen, Mette Boelt Østergaard, Amanda Winer, Maja Henningsen, Lisbeth Lauridsen, Lone
Højfeldt, Bente Bech og Sonja Paulin Antonsen

Dato og tidsrum	Mandag 15. sep.	kl. 18.00 – 20.00
Lokale	Personalestuen på skolen	
Fraværende	René, Linda	
Ordstyrer	Karen-Marie	
Referent	Sonja	
Forplejning	Karen-Marie	

Emne	Godkendelse af referat fra sidste SB-møde
Uddybning	Formalia
Bilag	Referat fra 6. aug. vedlagt
Ansvarlig	SOP
Referat	Referatet blev godkendt
Emne	Godkendelse af principper fra mødet 18. juni
Uddybning	Alle vedtaget. <i>Kan vi lægge principper ind under Fælles Filer? Det kigger Sonja på</i>
Bilag	
Ansvarlig	SOP
Referat	Man kan ikke lave mappestrukturer i Fælles Filer på Aula. Dokumenter vil komme til at ligge hulter til bulter. Vi fortsætter derfor med at lægge alle gældende principper på skole og LBO's hjemmeside https://vestrupskole.aula.dk/ Der er offentlig adgang til hjemmesiden, hvilket også er et argument for at lægger principper der.
Emne	Høring vedr. kommunalt budget 2026
Uddybning	Sonja har kommentar vedr. sent udmeldte forslag og kommentar vedr. budgettet i det hele taget = til orientering
Bilag	
Ansvarlig	SOP
Referat	SOP finder, som andre, at det er u hensigtsmæssigt, at der kommer noget ud til høring ad flere omgange. Det forklares med forskel i politiske og taktiske tilgange – ikke mindst i et valgår. Det forventes, at der indgås forlig om et fornuftigt budget. Kommunen er ikke så dårligt stillet, som man kunne få indtryk af for en månedstid siden via de skrevne medier.
Emne	Børne- og elevtal
Uddybning	Hvad skal vi være opmærksomme på?
Bilag	Antal fødte i 2024. Børnetal fordelt på distrikter. Vores egen prognose.
Ansvarlig	SOP
Referat	Vi drøftede endnu en gang vores børne- og elevtal og eventuelle nye indsatser.

Emne	Høring Ferieplan 2026-2027
Uddybning	Høringsfrist 9. oktober
Bilag	Vedlagt
Ansvarlig	SOP
Referat	Vi sender vores opbakning til det fremsendte forslag til ferieplan for skoleåret 2026-27
Emne	Høring koordineret feriepasning
Uddybning	Høringsfrist 9. oktober
Bilag	Høringsskabelon vedlagt + Rammer for koordineret feriepasning + sagsfremstilling fra BFU møde 12. aug.
Ansvarlig	BB
Referat	Der blev udarbejdet høringssvar. Bente sender ind.
Emne	Update vedr. ventilation og trafikfarlig vej
Uddybning	
Bilag	Ingen
Ansvarlig	SOP
Referat	Der er lavet en åbning i gavlen over glasgangen, så man nu kan komme ind på loftsrummet og ikke mindst ud igen uden at drysse indendørs. Vi afventer, hvad der videre skal ske. Karen-Marie har på bestyrelsens vegne sendt en mail til Forvaltningen, hvor hun udtrykker utilfredshed med, at der skal gå fra skolestart i uge 32 til uge 43, før vi har en løsning for børnene, der bor på en nu trafikfarlig vej på Overvejen.
Emne	Halloween
Uddybning	Er der noget nyt? Er der noget, vi skal have planlagt?
Bilag	
Ansvarlig	
Referat	Bente har lavet foldere. Pedellen har sammen med andre fra lokalområdet støbt et stativ ned til skiftende bannere ved Svoldrupvej.
Emne	Budgetopfølgning 2. kvartal
Uddybning	
Bilag	Vedlagt
Ansvarlig	BB og SOP
Referat	Samlet set er økonomien god. Med et dalende børnetal bliver det tiltagende sværere at få økonomien til personale til at hænge sammen i Kernehuset.
Emne	Resultatet af trivselsmålingen fra foråret 2025
Uddybning	Til orientering evt. kommentering
Bilag	To rapporter + skoletal 2025
Ansvarlig	SOP
Referat	Bestyrelsen er meget tilfredse med resultatet af Trivselsmålingen fra foråret 2025. Måske kunne vi gøre mere for at gøre opmærksom på vores gode resultat?
Emne	Princip vedr. lektier
Uddybning	
Bilag	Udkast vedlagt
Ansvarlig	
Referat	Udkastet blev drøftet og vedtaget med få rettelser. Søren ønskede at få ført til referat at han principielt er i mod lektier.
Emne	Princip for anvendelse af mobiltelefoner mm.
Uddybning	Fra årshjulet. Skal det revideres?

Bilag	Gældende princip vedlagt
Ansvarlig	
Referat	Udsat til næste gang.
Emne	Princip for brug af Aula
Uddybning	Fra årshjulet. Vi har ikke et princip for brug af Aula. Er det en mangel? Hvis vi skal have et princip, hvad skal det så indeholde?
Bilag	Intet
Ansvarlig	
Referat	Udsat til næste gang
Emne	Forældremøder og sommerfest Kernehuset
Uddybning	Er der nogen, der har tilbagemelding herpå?
Bilag	
Ansvarlig	KM
Referat	Det var en god ide at slå forældremøde med åbne værksteder og sommerfest sammen. Det var en god aften.
Emne	Siden sidst
Uddybning	Personalet fortæller kort om hverdagen – med mulighed for at spørge ind
Bilag	Ingen
Ansvarlig	
Referat	BB: LL: SOP: BB og SOP skal på genbesøg i Tjekkiet i næste uge. Ansætter en vikar for pedellen, der skal på tre måneds barsel. Vi er godt på vej med etablering af Makerspace. Ledelsen har været på Gundestrupgaard en hel dag. Der er meget fokus på, at også dagtilbud og skoler skal udvikle sig digitalt og ex. at ledelsen skal til at brug AI. LH:
Emne	Evt.
Uddybning	
Bilag	
Ansvarlig	
Referat	

Næste ordinære SB-møde er tirsdag 7. oktober. Forplejning: Mette

Boblere

- Arealerne omkring skole og LBO (Søren)
- Foredrag om autisme og ADHD (forældrearrangement)?
- Hjemmesiden <https://vestrupscole.aula.dk>
- Sonja skriver om, hvordan vi kunne tænke os at udbygge busdækning til og fra Vestrup-området
- Drøfte værdier (cases)